
Afdeling 62

Mødested/-dato 20-03-21 – Virtuel møde

Referent Marianne M. Hansen

Mødedeltagere Marianne M. Hansen, Tor Aalbæk, Kamilla Wulff-Høyer, Peter Græsdal, 
Thomas Mondrup Pedersen 

Dagsorden Referat Aktion
1. Storskrald Opfølgning:

2 mdr. registrering til AB  i forhold til evt. 
ændring af tømningsfrekvens og overblik 
over problemet.
AB får opdatering efter påske.

Andre nye registreringer:
Plast/metal fyldt 18/3

AB ønsker pt. ikke at skrive ud kollektivt til 
alle i området pga. storskrald og adfærd 
omkring håndtering af skrald.

Registreringer til 
Kamilla i 
perioden

Opfølgning på ønsker i 
afdelingen

Stier:
Godt med input på FB. Dog ej opbakning til 
udbygning af stisystem omkring vandløbet.
Derfor bliver foreslaget ikke arbejdet videre 
med.

Ikke oplagt at lave stier igennem større 
grønne områder. Det kan bestyrelsen ikke gå
ind for.

3. Trafik Kommunen har meldt ud at 
fartnedsættelsen har været drøftet i 
forvaltningen. De mener dog ikke 
trafikmåling (2019), for høj hastighed, 
ulykker, manglende cykelsti, øget 
beboerantal mv. giver anledning til 
etablering af fartnedsættende 
foranstaltninger. 

Marianne og 
Peter har haft 
dialog
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Men de vil tage vores bemærkninger med i 
den videre sagsbehandling af området.

Kommunen vil dog lave løbende 
fartmålinger på vejen for at kontrollere 
farten.

Vi har også altid selv mulighed for at bestille
en fartmåling ved politiet, hvis vi mener der 
køres for stærkt.

Bomme endelig kommet op.
Opfyldning af vejkanter ok, men træls med 
alle de løse småsten ude på vejen nu.

Kommunen bekræfter Tusindfryd er 
kategori 4, så der er minimal kommunal 
saltning/ryddet sne grundet prioritering af 
kapacitet.

Hvis man ønsker vejen skal ryddes skal man 
evt. privat financiere det.

Bestyrelsen forsøger at opfordre til kollektiv 
dialog med hele vejen ifh. til adfærd på 
vejen og håndtering af affald.

Thomas laver 
oplæg

4. Velkomstfolder Printet og klar.
186 har fået i postkassen.

5 AB projekter i afdelingen Opdaterede skilte i alle AB's afdelinger:
Dårlig placering ved nr 140 – AB skal have 
besked. Det er ikke optimalt den står lige ud
for deres stuevindue

Ellers flotte skilte. 

Mail til HP

6 Eventuelt. Kompostbeholder skaller desværre allerede.
De kommer og maler den op igen.

Marianne i 
kontakt med HP.
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2 x fraflytninger
1/4 og 15/6

Skovhuset til afholdelse af  Budgetmøde 
25/8 er booket.

Sommerfest? Vi afventer lige 
Coronarestriktioner

7 Næste møde 6 maj kl 20.00 Virtuelt.
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